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OR.0002.3.2024 

 

Protokół nr III/2024 

z sesji Rady Miejskiej w Woźnikach 

z dnia 22 lipca 2024 roku 

 

Dnia 22 lipca 2024 roku odbyła się III sesja Rady Miejskiej obecnej kadencji 2024-2029. Obrady 

rozpoczęto 22 lipca 2024 o godz. 16:00, a zakończono o godz. 16:13 tego samego dnia. Miejsce 

posiedzenia: Sala posiedzeń nr 22 tut. Urzędu. Zgodnie z załączoną listą obecności w obradach 

uczestniczyło 14 radnych. Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska. 

Obecni: 

1. Danuta Biadacz 

2. Dariusz Bryła 

3. Anna Brzozowska 

4. Łucjan Garus 

5. Maria Golasz 

6. Piotr Gorol 

7. Michał Hajda 

8. Szymon Klabis 

9. Magdalena Kołtun 

10. Grzegorz Mośny 

11. Michał Nokielski 

12. Adam Ordon 

13. Monika Sukienik-Słotosz 

14. Anna Wincowska 

15. Jarosław Wróblewski 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad. 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu na rok 2024 

b) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 roku w 

sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029. 

5.Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji. 

6.Zakończenie sesji. 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska otworzyła III sesję Rady Miejskiej w 

Woźnikach - powitała panią Zastępcę Burmistrza Beatę Bacior, panią Skarbnik Beatę 

Buchenfeld, panią Sekretarz Gminy Magdalenę Jarosz – Wawrzyńczak, wszystkich radnych, 
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kierowników i pracowników Urzędu Miejskiego. Przewodnicząca RM na podstawie listy 

obecności stwierdziła prawomocność obrad na 15 radnych obecnych było 14. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad 

Wszyscy Radni zapoznali się z proponowanym porządkiem obrad. Pani Przewodnicząca Rady 

Miejskiej Anna Wincowska zapytała o uwagi do proponowanego porządku obrad. Wobec braku 

uwag pani Przewodnicząca RM zarządziła głosowanie.  

 

Głosowano w sprawie zatwierdzenia porządku obrad 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne 

ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Grzegorz Mośny 

 

3. Zatwierdzenie protokołu z poprzedniej sesji. 

Pani Przewodnicząca Rady Miejskiej Anna Wincowska poinformowała, że projekt protokołu z 

sesji Rady Miejskiej z dnia 24.06.2024 roku został wyłożony przed obradami sesji, a także był do 

wglądu w biurze rady. Następnie pani Przewodnicząca RM poinformowała, że uwag do 

powyższego protokołu nie zgłoszono, więc zarządziła głosowanie.  

Głosowano w sprawie zatwierdzenia protokołu z poprzedniej sesji 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) 

Grzegorz Mośny 

 

4. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany budżetu na rok 2024 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju, i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu 

uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 
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Głosowano w sprawie zmiany budżetu na rok 2024 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Grzegorz Mośny 

Uchwała Nr 26/III/2024 

 

b) zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 grudnia 2023 

roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-2029 

Pani Przewodnicząca RM poinformowała, iż projekt uchwały był opiniowany przez Komisję 

Budżetową i Rozwoju, i jednocześnie poprosiła pana Przewodniczącego ww. Komisji o 

informację w tym temacie. Pan Szymon Klabis poinformował, iż Komisja Budżetowa i Rozwoju 

jednogłośnie wydała pozytywną opinię. W związku z brakiem pytań i uwag do korekty projektu 

uchwały, Przewodnicząca Rady przeprowadziła głosowanie. 

Głosowano w sprawie zmiany uchwały Nr 499/L/2023 Rady Miejskiej w Woźnikach z dnia 28 

grudnia 2023 roku w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Woźniki na lata 2024-

2029 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne 

ZA (14) Danuta Biadacz, Dariusz Bryła, Anna Brzozowska, Łucjan Garus, Maria Golasz, Piotr 

Gorol, Michał Hajda, Szymon Klabis, Magdalena Kołtun, Michał Nokielski, Adam Ordon, 

Monika Sukienik-Słotosz, Anna Wincowska, Jarosław Wróblewski 

PRZECIW (0), WSTRZYMUJĘ SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNI (1) Grzegorz Mośny 

Uchwała Nr 27/III/2024 

 

5. Sprawy różne, wnioski i petycje Radnych oraz innych uczestników sesji 

- Pani Przewodniczą RM poinformowała, że biura rady wpłynęły dwa pisma. Pierwsze pismo to 

wezwanie do usunięcia naruszenia prawa polegającego na istotnym naruszeniu zasad 

sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w uchwale nr 234/XXI/2004. 

Ponadto dodała, że na dzień dzisiejszy trwają prace nad nowym m.p.z.p. obejmującym 

przedmiotowy teren. W związku z tym powyższe wezwanie jest niezasadne, a także można 

składać uwagi do projektu nowego planu zagospodarowania przestrzennego. Nadto, jeżeli dana 

rada popełniłaby błąd przy uchwalaniu powyższej uchwały to organy wyższego rzędu z całą 

pewnością zaskarżyłyby przedmiotową uchwałę. Według pani Przewodniczącej RM powyższe 

wezwanie powinno zostać bez rozpatrzenia, a jeżeli mieszkanka nie zgadza się z decyzją to ma 

prawo skierować sprawę do sądu. Pozostali radni nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego 
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pisma. Natomiast kolejne pismo dotyczyło prośby rozważenia, aby przetargi na odbiór odpadów 

komunalnych były organizowane osobno, a nie w grupie zakupowej lub podzielone na mniejsze 

zadania. Nadto pani Przewodnicząca RM podkreśliła, iż pismo nie spełnia wymagań formalnych 

tj. brak adresu i danych osoby zwracającej się z powyższym wnioskiem. Ponadto dodała, że w 

kompetencjach rady nie leży tworzenie i zajmowanie się przetargami na odbiór odpadów 

komunalnych. Pani prawnik, również potwierdziła, iż powyższe pismo należy zakwalifikować, 

jako wniosek, a z uwagi na braki formalne zgodnie z rozporządzeniem Rady Ministrów w 

sprawie organizacji przyjmowania i rozpatrywania skarg i wniosków, powinno zostać bez 

rozpoznania.  Pozostali radni nie wnieśli żadnych uwag do przedstawionego pisma.   

- Pani radna Maria Golasz poinformowała, że jakiś czas temu zgłaszała, że na Alei Ks. Brzozy 

nie świecą lampy, a obecnie nie świecą cztery lampy. Natomiast druga prośba dotyczyła, również 

Alei Ks. Brzozy tj. wycięcia krzewów i usunięcia zwisających konarów drzew, które zagrażają 

bezpieczeństwu. W związku z tym zapytała, kiedy zostaną wykonane powyższe prace. Pani 

Wiceburmistrz zapytała panią radną, kiedy zgłaszała powyższe prośby. Pani radna Maria Golasz 

odpowiedziała, że miesiąc temu. Pani Wiceburmistrz odpowiedziała, że przedstawione usterki 

zostaną niezwłocznie wykonane.   

6. Zakończenie sesji. 

Ponieważ więcej spraw nie było, Pani Przewodnicząca RM podziękowała wszystkim za udział w 

obradach i na tym sesję zakończono. 

 

Przewodnicząca 

Rady Miejskiej w Woźnikach 

 

 

Protokołowała: Grażyna Sośnica 

 

 

 


